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Proszę o odpowiedź w sprawie: 

W związku ze zbliżającymi się świtami Bożego Narodzenia zwracam się z pytaniem czy tak 

jak to zostało obiecane w odpowiedzi na moje interpelacje z tamtego roku osiedla Sławięcice 

oraz Miejsce Kłodnickie będą udekorowane oświetleniem świątecznym. Głównie chodzi mi 

tu o świecące allioły które rok temu zdobiły osiedle Miejsce Klodnickie oraz o wierzbę na 

skrzyżowaniu ulic Batorego i Kołłątaja w osiedlu Sławięcice. Te miejsca były rok temu 

wyposażone w oświetlenie świąteczne , ale w interpelacjach prosiłem również o oświetlenie 

na latatniach. Rok temu niestety nie udało już się tego dokonać gdyż podobno było już za 

późno. W tym roku proszę o wyposarzenie latarni przy ulicy Sławięcickiej oraz Eichendorffa 

zgodnie z tym co zostało mi przekazane w rozmowach oraz odpowiedziach na interpelacje. 
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